

Title (en)

METHOD FOR MAKING PERMANENT COLORED IMAGES AND APPARATUS THEREFOR.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG DAUERHAFT GEFÄRBTER BILDER UND VORRICHTUNG DAZU.

Title (fr)

PROCEDE ET APPAREIL PERMETTANT DE CREER DES IMAGES COLOREES DE MANIERE DEFINITIVE.

Publication

EP 0151178 A1 19850814 (EN)

Application

EP 84902991 A 19840720

Priority

US 51542183 A 19830720

Abstract (en)

[origin: WO8500671A1] A method for making permanent colored images on an article comprising the steps of (a) locally applying a colorant to a zone of a selected target surface; (b) locally applying a photoresist material to the zone; (c) passing light through an image to cause portion of the photoresist material conforming to the image, to hold the colorant in place; (d) removing from the surface undesired colorant with a developer solution; and (e) applying an emulsifier solution containing a surfactant and an anti-redisposition agent to said surface to remove residual colorant therefrom. A work station for making a permanent colored image on an article, comprising (a) a housing; (b) a sink within the housing; (c) a work surface contained within the sink, which work surface being pivotally mounted to enable it to be adjusted; (d) a water control valve and a nozzle for dispersing water onto the work surface; (e) an air blower for directing air over the work surface and thereafter exhausting the air; and (f) an image project projector for projecting an image onto the work surface.

Abstract (fr)

Un procédé permettant de créer des images colorées de manière définitive sur un article comprend les étapes suivantes: a) application locale d'un colorant sur une zone d'une surface cible sélectionnée; b) application locale d'un matériau de photoréserve sur la zone; c) passage de lumière au travers d'une image pour faire en sorte que la partie de la photoréserve se conforme à l'image et maintenir le colorant en place; d) retrait de la surface du colorant indésirable avec une solution de révélateur; et e) application d'une solution émulsifiante contenant un agent tensio-actif et un agent anti-redisposition sur ladite surface pour en enlever le colorant résiduel. Une station de travail pour fabriquer une image colorée en permanence sur un article comprend: a) une enceinte; b) un évier dans l'enceinte; c) une surface de travail contenue dans l'évier, laquelle surface de travail est montée de manière pivotante de manière à pouvoir la régler; d) une vanne de commande d'eau et un ajutage pour disperser l'eau sur la surface de travail; e) une soufflante d'air pour envoyer de l'air sur la surface de travail et ensuite permettre à l'air de s'échapper; et f) un projecteur d'images permettant de projeter une image sur la surface de travail.

IPC 1-7

G03C 1/78; G03B 27/32

IPC 8 full level

G03F 1/56 (2012.01); **G03F 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

G03F 1/56 (2013.01)

Cited by

WO2008110973A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8500671 A1 19850214; AU 3211084 A 19850304; DK 118485 A 19850315; DK 118485 D0 19850315; EP 0151178 A1 19850814; ES 534455 A0 19850901; ES 8507701 A1 19850901; FI 851113 A0 19850320; FI 851113 L 19850320; IT 1199161 B 19881230; IT 8448605 A0 19840720; JP S60501876 A 19851031; NO 851089 L 19850319

DOCDB simple family (application)

US 8401134 W 19840720; AU 3211084 A 19840720; DK 118485 A 19850315; EP 84902991 A 19840720; ES 534455 A 19840719; FI 851113 A 19850320; IT 4860584 A 19840720; JP 50301884 A 19840720; NO 851089 A 19850319